
CARTES AL DIRECTOR 

RESPOSTA A LA CARTA OBER-
TA 

Realment va èsser una omis-
sió involuntària no incloure en el 
meu escrit les activitats del grup 
d'espiai del Patronat Parroquial. 
De tota manera he de dir que vaig 
esriure I ' article cuitacorrent, a 
mida que les entitats i llurs activi-
tats em venien a la memòria. No 
vaig consultar cap llistat ni tampoc 
cap relació oficial de I 'Ajuntament 
on consten les entitats. 

Que fa cinc anys que el Sen-
yor Rector i el Patronat Parroquial 
porten a terme una tasca digne de 
l'agraiment de to t el poblé n estic 
segur. Que enguany el grup está 
format per més de cent persones, 
no en tinc la certesa i lamento no 
haver-me recordat d'aquest grup. 
El que si vuli deixar ciar, com he 
dit abans, és que I bmissió va èsser 
involuntària i que no hi ha cap al-
tra cosa darrera. No he d'amagar 
res, jo també estic acostumat, des 
de molts anys encá, a treure di-
ners de la meva butxaca per fer 
coses pel poblé.-

Pel que fa a la neteja de Can 
Planes certament que no hi vaig 
assistir, però considero de mal gust 
dir que el seu grup era més nom-
bres que eis altres que també hi 
van participar. Cree que no es 
tracta de qui aporta més persones 
sinó de treballar en benefici de 
tots i si l 'actuació és altruista no 
cal cercarne protagonisme ni pu-
bi icitat com es desprén del vostre 
escrit. Referent a la informació 

i de 1 'Ajuntament que feu esment, 
' la desconec i per tant no puc res-

pondre. 
Sobre eis Castellers hauriem 

de rellegir el meu article ja que no 
parlo com una entitat viva sino 
com una tasca duta a terme ja fa 
anys i que en conseqüencia ha 
aportat uns trofeigs i records que 
en el seu dia poden èsser recupe-
rats per ai poblé i ser exposats dig-
nament un un museu local. 

Referent a I 'últ im apartat de 
la seva carta, sobre el que eis ha 
donat o ajuda I 'A juntament , en 

qualsevol aspecte, vuli dir-els-hi 
que en la Comissió de Govern, de 
la que formo part, em aprovat sub-
vencions en les que sempre he es-
tât d 'acord, to t i que com a regi-
dor de cultura, durant els darrers 
quatre anys, mai no shan dirigit a 
mi, ni de paraula ni per escrit, 
demanant-me res ni tan sois con-
sultant-me sobre els ajuts a les se-
ves activitats. 

Jo estic com sempre a la seva 
disposició, malgrat crec que tan 
sois s'han sentit dolguts quan no 
s'han trobat relacionats en un es-
crit, que ja he dit abans fou molt 
espontani. Tot i que durant quasi 
quatre anys no he sabut res de 
vostès d ' u n a forma directa, die 
directe referint-me a la regiduría 
de cultura, t inguin la certesa que 
còm a membre de la Comissió de 
Govern continuaré aportant el 
meu vot en favor de les subven-
cions o ajuts que demanin al con-
sistori. 

De la meva part no he d'a-
fegir res més. 

Josep Girbau i Fàbregas 
Regidor de Cultura 

QUE MES VOLDRAN ENCARA? 

Aquests darrers dies tots 
hem pogut llegir, al setmanari 
"Plaça Gran" i al informatiu que 
edita el nostre Ajuntament i a 
Roquerois, les reivindicacions ter-
ritorials, primer per part de 
l 'A jun tament de Granollers en els 
terrenys de Quatre Camins i 
darrerament el de Cardedeu a-
tanyents als l imits de La Roca. 
Potser que pel que fa als terrenys 
on s'esta construint la presó, tot 
i ser del nostre municipi, pugui 
haver-hi alguns camins que passin 
pel terme de Granollers, no pas 
els terrenys on s'hi posará la pre-
só. Die que potser, no pas que si-
guí a ix í ja que caldria delimitar 
acuradament pam per pam on aca-
ba o comença cada un deis munlci-
pis, establint e manera clara 1 
contundent si aquests camins 
s'han de considerar propietat d'un 

0 altre municipi. El temps ens ho 
dirà. 

Pel que fa a les reivindica-
cions de Cardedeu aqüestes encara 
ens semblen més dubtoses, tota ve-
gada que com reconeix el seu pro-
pi alcalde afecten a Cardedeu en 
raspecte parroquial talment com 
passa amb La Torreta que to t i 
ser municipi de La Roca, parro-
quialment pertany a Granollers. 
Tal com diu el nostre batlle, no-
saltres podem dir qjje pels anys 
1200 i 1300, Cardedeu pertanyla 
a La .Roca, i molt més enrera fins 
1 to t Granollers també pertanyla 
al nostre municipi. Com vaig po-
der escrlure ja fa temps amb mot lu 
de la segregació de Vilanova, al 
setmanari "Plaça Gran", citant do-
cuments consultats a I Hemeroteca 
de Granollers, on potser podrien 
els esmentats alcaldes fer-hi una 
acurada visita i consulta. 

Sigui com sigui, el que sí 
puc afirmar és que ambdós alcal-
des, el de Granollers i el de Carde-
deu parlen ara de bones relacions 
amb el nostre municipi i que han 
desmotrat voler una cooperació i 
Solidarität amb nosaltres. Textual-
ment el Sr. Comas diu que "Final-
ment vull deixar ben ciar que no-
saltres no tenim res en contra del 
municipi de La Roca i que amb el 
tema de la presó hem estât sempre 
solidaris". Per favor, senyor batlle 
de Cardedeu, no ens vulgui fer 
combregar amb rodes de mol í , que 
encara és massa recent la seva ac-
t i tud en aquest afer on fins i to t 
va voler arrossegar eis veins de 
Santa Agnès ... 

Reclami el que vulgui, és 
molt lliure de fer-ho, però no ens 
vulgui fer passar per babaus. Sa-
bem on som i perqué hi som; si 
creu que la raó está de part seva, 
endavant; no ens espanten manio-
bres polit iques, siguin del caire 
que siguin, malgrat vostè assegura 
que no el mouen interessos pol i-
tics pre-electorals. Potser son in-
teressos econòmics? Voidria creu-
re que no. Que es tracta tan sols 
del seu amor per Cardedeu ... 

Juli G. Veils 

atLSC 

C O I V I Í 

TELS 842 08 82 (Part.cula.i 
842 OS 43 iPe xatenai 

AIMSELM CLAVE, 47 

VELAZQUEZ, 3 

LA ROCA DEL VALLES 

p e r r u q u e r i a 

I c. p o m p o u f a b r a , 10 

t » l è f o n 8 4 3 0 1 8 3 

la roca - barna. 

Roquerols, 1/11/1986, p. 4 / Col·lecció de premsa i butlletins / Arxiu Municipal de Granollers


